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§ 3 Föregående protokoll 1/2022 

Vd hänvisade till ärende 3.  

 

1. Anmäldes att föregående protokoll 1/2022 är justerat och utskickat. 

 

 

§ 4 Revisorernas genomgång 

Svens Lindeberg redovisade lekmannarevisorernas årliga genomgång av bolaget. Oskar Wall re-

dogjorde för sin revision av bolagets räkenskaper.  

 

Styrelsen för Stockholmshem tackade för genomgångarna. 

 

§ 5  Anmälan av extern- och lekmannarevisorernas rapporter över granskning 2021 

Vd hänvisade till ärende 5.  

 
Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Anmälan av revisorernas rapporter godkänns. 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

Särskilt uttalande från Jimmy Lindgren.fl. (S) och Maria Hannäs(V) anmäldes enligt följande  

 

Stadsrevisionen konstaterar återigen att de allmännyttiga bostadsbolagen och Stock-

holmshem inte uppnår bostadsmålen som kommunfullmäktige fastslagit i budgeten. Det är all-

varligt att stadens bostadsbolag inte förmår att bygga trots att en akut bostadsbrist råder i Stock-

holm. Under den förra mandatperioden byggdes fler hyreslägenheter eftersom de politiska di-

rektiven för stadens bostadspolitik var tydliga och det skedde ett aktivt arbete för att säkra byg-

gandet av hyresrätter generellt och bostäder inom allmännyttan specifikt.  

 

Beklagligt nog har den grönblå majoriteten valt en annan väg. Målen för påbörjad ny-

produktion i allmännyttan har gradvist sänks för varje år som gått sen tidigare majoritet och är 

nu nere på endast 600 byggstarter. Politiken som förs idag syftar även till att aktivt minska an-

talet hyresrätter i Stockholm när 1600 hyresrätter har ombildats till bostadsrätter. Ombildning 

av hyresrätter innebär att ett stort antal lägenheter med relativt sett lägre hyror inte längre kom-

mer vara tillgängliga för stockholmarna.  

 

Istället för att öka och säkra markanvisningar för att bolaget ska kunna ha en jämn och hög pro-

duktionstakt framgent så sänker den styrande majoriteten målen för nyproduktionen till mycket 

låga nivåer. Detta är fel väg att gå i ett läge då staden behöver hålla en hög takt i bostadsbyg-

gandet och de allmännyttiga bolagen måste ha en tillräcklig produktionstakt för att bibehålla 

kompetens och storlek för att vara en aktiv part i Stockholms fortsatta stadsutveckling.  

 

Vi varnade för konsekvenserna när majoriteten valde att ta bort målsättningen för antal markan-

visningar till de allmännyttiga bostadsbolagen. Färre antal tilldelade markanvisningar leder till 

att färre hyresrätter byggs. Tyvärr har majoriteten hitintills vägrat att lyssna och återinföra må-

let om antal markanvisningar.  

 

När revisionen tydligt pekar på att det inte byggstartas tillräckligt år efter år måste majoriteten 

inse allvaret och konsekvenserna av den akuta bostadsbristen som råder och omgående vidta 


